齊齊動腦筋,改善榕樹灣

問卷調查

現今社會發展一日千里,相對而言,南丫島發展顯得遲緩,甚至連必須的緊急救援設施也相對落後及不足。余麗芬區議員辦事處現正收集南丫島居民意見,集思廣益,共同創建及改善我們的家園—南丫島。請踴躍發表您的意見,謝謝!

謝謝!	
1.	你認爲榕樹灣有足夠公眾用地嗎?
	□足夠 □不足夠
2.	你認爲榕樹灣有足夠公眾設施嗎?
	□足夠(往第4題) □不足夠(往第3題)
3.	你希望榕樹灣增設哪些公眾設施?(可多於一項選擇)
	□休憩處 □綜合活動室 □緊急通道 □海濱長廊 □其他:
4.	以你所見,榕樹灣大街有出現人車爭路的情況嗎?
	□從來沒有 □極少 □有時 □經常 □常常
5.	你認爲榕樹灣大街足夠用作緊急通道嗎?
	□足夠 □不足夠
6.	你贊成榕樹灣建造海堤及緊急通道,並進行0.4公頃的填海工程嗎?
	□贊成 □不贊成
7.	你認爲榕樹灣塡海工程會對以下各項帶來正面/負面的影響?
	(請圈出答案)
	環境(正/負) 交通通道(正/負) 旅遊業(正/負)
	就業(正/負) 長遠發展(正/負)
8.	請由1-5排列出你對南丫島民生議題的關注程度。
	(1 爲最關注,5 爲最不關注)
	□建立單車停泊處 □北角村碼頭重建 □擴建澳仔防波堤
	□渡輪服務 □污水渠務工程
9.	其他意見:

註:煩請即日將問卷交回碼頭回收箱或於 2011 年 5 月 31 日前交回/寄回本辦事處(地址:南丫島榕樹灣大街 72 號地下),或傳真致: 2982 1443,謝謝!

Ouestionnaire on Yung Shue Wan

Today, the society is developed rapidly. However, Lamma Island's development is relatively slow, even the emergency relief facilities are backward and inadequate. Our district councilor — Yu Lai Fan is now collecting views from Lamma residents, so to work together to create and improve the development of our home — Lamma Island. Please express your opinions actively, thank you!

1.	Do you think there are sufficient public open spaces at Yung Shue Wan?
	□Yes □No
2.	Do you think there are sufficient public facilities at Yung Shue Wan?
	☐Yes (go to Q.4) ☐No (go to Q.3)
3.	Which public facility (facilities) you want to have at Yung Shue Wan?
	(you may choose more than one answer)
	☐ Open spaces ☐ Activity rooms ☐ Emergency access ☐ Promenade ☐ Others
4.	Are there any vehicle-pedestrian conflicts at Yung Shue Wan Main Street?
	□Never □Rarely □Sometimes □Frequently □Very Frequently
5.	Do you think there is sufficient space for emergency access at Yung Shue Wan Main Street?
	□Yes □No0
6.	Do you support reclamation of 0.4 hectare (ha.) at Yung Shue Wan for building a promenade
	and an emergency vehicular access?
	∐Yes
7.	In what ways would Yung Shue Wan reclamation affect the following aspects? (Please circle)
	☐Environment (positive/negative effect) ☐Traffic (positive/negative effect)
	☐Tourism (positive/negative effect) ☐Employment (positive/negative effect)
	Overall development (positive/negative effect)
8.	Please rank the following issues by 1-5 on Lamma Island according to their importance to
	you (1- Very important, 5- Not important):
	☐To build bicycle parking area ☐Redevelopment of Pak Kok Pier ☐Ferry services
	☐O Tsai breakwater extension ☐Drainage and sewerage treatment
9	Other comments:

Please drop the completed questionnaire into the collection box at the pier today, or you can return/send it to our office (G/F, 72, Main Street, Yung Shue Wan, Lamma Island) or fax back to us at 2982 1443 on/before 31 May 2011, thank you!